
Z á p i s n i c a  

 zo zasadnutia Komisie finančnej, pre cestovný ruch a podnikanie pri Obecnom zastupiteľstve v 

Kálnici 

konaného dňa 16. 11. 2021 o 17,30 hod. v kancelárii starostky obce  Kálnica 

 

 

Počet prítomných členov komisie :  

 

Sylvia Bolechová –  predseda komisie 

Ing. Ján Krchnavý 

Oľga Dovinová 

Ing. Silvia Pavlechová 

Ing. Lucia Šusteková 

 

Ostatní prítomní:  Mgr. Iveta Poluchová – starostka obce. 

 

P r o g r a m :  

  1. Otvorenie,   

  2. Určenie zapisovateľa zápisnice. 

  3. Správa HK z vykonanej kontroly 

  4. Preverenie  možnosti zverejňovania dlžníkov obce   

  5. Komunálny odpad - poplatky.  

  6. Rozpočtové opatrenia, požiadavky. 

  7. Ukončenie, záver. 

                                 

1.  Otvorenie zasadnutia . 

 

     Zasadnutie Komisie finančnej, pre cestovný ruch a podnikanie pri Obecnom zastupiteľstve v  

otvorila a viedla predsedníčka  komisie  Sylvia Bolechová.  K  programu  zasadnutia  FK neboli zo 

strany členov komisie žiadne  pripomienky ani návrhy na doplnenie .        

  

2. Určenie zapisovateľa zápisnice.   

 

Za zapisovateľa bola určená členka komisie Ing. Lucia Šusteková.  

 

 

 

3.Správa HK z kontroly  

 

členovia FK boli oboznámení  so správou HK p. Krchnavej z kontroly faktúr a dodržiavania zákona 

o slobodnom prístupe k informáciám z vykonanej kontroly. 

K správe prečítala   svoje stanovisko starostka obce p. Mgr. Poluchová a  oboznámila členov 

FK s prijatými opatreniami na OcÚ . 

 
Členovia komisie vzali správu HK a stanovisko starostky obce na vedomie . 
 

 

3. Preverenie  možnosti  zverejňovania dlžníkov obce 

 

    Finančná komisia bola poverená uznesením OZ  č. 182-2021-Z zo dňa 28.7.2021 preveriť  

možnosti a podmienky  zverejňovania dlžníkov  obce. Predsedníčka uviedla, že zverejňovanie 

dlžníkov na webovom sídle obce možno realizovať v prípade, ak tak ustanoví osobitný 

predpis, pričom ak na to predpis nie je, t.j. túto právomoc nepriznáva subjektu verejnej správy, 



nemožno tak konať a to v nadväznosti na zákon č. 18/2018 Z. z.  o ochrane osobných údajov 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  

    Na webovom sídle obce možno  zverejniť len dlžníkov, v prípade nedoplatkov v zmysle 

zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady. Ustanovenie §  52 ods. 2  zákona č. 563/2009 Z. z. o správe daní 

a poplatkov a o zmene a doplnení niektorých zákonov uvádza, že správca dane, ktorým je 

obec, môže zverejniť zoznam daňových dlžníkov podľa stavu k 31. decembru 

predchádzajúceho roka, u ktorých úhrnná výška daňových nedoplatkov presiahla u fyzickej 

osoby 160 eur a u právnickej osoby 1 600 eur.  

Zverejniť možno : 

-  meno a priezvisko fyzickej osoby, jej trvalý pobyt alebo miesto podnikania, ak je odlišné od 

trvalého pobytu  
-  obchodné  meno  názov právnickej osoby a jej sídlo   

-  sumu daňových nedoplatkov  

 

( daňou sa okrem dane rozumejú aj úroky z omeškania vyrubené v súvislosti s nedoplatkom a pokuty  

v zmysle zákona č. 582/2004 Z. z.  )  
Legislatívna úprava 

§ 52 ods. 2 zákona č. 563/2009 Z. z. o správe daní a poplatkov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

O zverejňovaní dlžníkov  rozhoduje obecné zastupiteľstvo.  

 

 

4. Komunálny odpad – poplatky od 1.1.2022 

 

FK bola oboznámená o predbežnom návrhu na  zvýšenie   poplatku   za  komunálny odpad  z pôvodných 

17,- Eur  na 25,- Eur / osoba . Obec musí pri určení výšky poplatku vychádzať zo skutočných nákladov, 

ktoré vynaloží na nakladanie s komunálnym odpadom  a podľa zákona nesmie byť v odpadovom 

hospodárstve strata ani hospodáriť s prebytkom. FK sa pri rokovaní zhodla  v názore  , že v záujme 

občanov je potrebné  zaoberať sa zmenou systému odpadového hospodárstva, pretože komunálny odpad 

a triedenie odpadu má priamo vplyv na rast nákladov na komunálny odpad. To znamená, že keď budeme 

mať veľké množstvo komunálneho odpadu a malé množstvo triedeného odpadu, budú náklady stále 

stúpať. 

        V súvislosti s prerokovávaným bodom predsedníčka  FK uviedla, že  návrh na zvýšenie dani 

z nehnuteľností bol pripravený ešte minulý rok, s predpokladanou  účinnosťou od 1.1.2021. 

V  súčasnosti , ale neodporúča   návrh predkladať, pretože výška  inflácie za  október  2021 dosiahla cca  

5 %  a zvyšovanie  cien energií , služieb a  potravín ,  má nepriaznivý  dopad  na rozpočet  domácností.   

    Jeden z členov komisie nesúhlasil a uviedol,  že  návrh na  zvýšenie   daní z nehnuteľnosti treba  

predložiť , lebo máme v porovnaní s okolitými obcami najnižšie dane. 

     Predsedníčka komisie uviedla, že si to uvedomuje a preto  bol návrh pripravený už minulý rok.  Avšak 

v  tejto situácii  je potrebné brať do úvahy aj začatie prác na kanalizácii a  náklady domácností na 

budovanie prípojok .  

    Ďalšia členka komisie uviedla,   že  rast cien potravín a  energií  pociťujú aj viacčlenné rodiny a iba  

pri zvýšení  poplatku  za smeti na 25,-  eur/ osobu   zaplatí  5 členná  rodina vyšší poplatok o  40,- Eur . 

       Aj ostatní  členovia komisie vo svojich vyjadreniach súhlasili so stanoviskom predsedníčky . 

 

5. Rozpočtové opatrenia, požiadavky.  

 

    FK  bola   predložená   informácia   o   zmene   rozpočtu   rozpočtovým   opatrením. FK  berie  

rozpočtové opatrenie na vedomie  . 

    FK zároveň opätovne  odporúča , aby sa  komisie  OZ zaoberali  a predkladali  svoje rozpočtové 

požiadavky  na oblasti , ktoré spadajú pod ich pôsobnosť .    

     P. starostka uviedla , že návrh rozpočtu  na rok 2022  bude pripravený  na budúci  týždeň.  



 

 

6. Ukončenie, záver.  

 

    Predsedníčka komisie v závere uviedla, že nasledujúcom zasadnutí sa komisia bude zaoberať 

návrhom rozpočtu na rok 2022 . Nakoľko bol program zasadnutia  komisie vyčerpaný,   poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.    

 

 

Zápisnicu vyhotovila a zapísala:  Ing. Lucia Šusteková ………………………. 

 

 

 

   

                             ............................................................... 

                                                                 Sylvia Bolechová. 

                           predseda komisie 


